
  
   Protokoll fört vid sammanträde med kyrkorådet  
   i Båstad-Östra Karups församling 2023-10-18   

församlingsgården i Båstad 
 
 
Närvarande Ordf. Peder Hörup, Vice ordf. Christer Walther, Kh. A. Lidgren,  
beslutande: Barbro Johansson, Kerstin Larsson, Tomas Peterson, Lena Leijon t.o.m § 101 
   
Närvarande  Johanna Bergulv Karsberg går upp som beslutande § 102 
ej beslutande:  
 
Frånvarande: Bo Olofsson, Anne-Christine Bredvad-Jensen 
 
Övriga närvarande: Sekr. Evelin Senniksen, Ekonom Britt-Marie Gunnarsson t.o.m. § 97 

Ingalill Jönsen i egenskap av KF vice ordf. t.o.m. § 97 
 
 
  § 92 
Mötets öppnande Vice ordf. Christer Walther som idag är ordförande hälsar välkomna och 

förklarar sammanträdet öppnat.  
 Kh. Ann Lidgren inleder med andakt. 
 
  § 93 
Dagordning Dagordningen godkänns efter tillägg på kallelsen med 4A Vård och 

underhållsplan för kyrkornas textilier. 
  
  § 94 
Justering Till att justera dagens protokoll utses Barbro Johansson fredag 20/10 
 

§ 95 
Budget 2024 inkl.  Föreligger Budget 2024 inkl. flerårsplan 2024–2026 och barnkonsekvens- 
Flerårsplan analys som föredras av ekonom Britt-Marie Gunnarsson, se bilaga.  
2024-2026 Kyrkorådet tackar Britt-Marie för gott arbete. 

Begravningsombudet Bo Wendt har varit och besökt BNB och blivit 
informerad. 
Kyrkoavgiften förblir oförändrad 1,30. 
Kyrkorådet beslutar förelägga Budget 2024 inkl. flerårsplan 2024–2026 för 
Kyrkofullmäktige i befintligt skick. 

 Britt-Marie informerar vidare om riskbedömning av målkapital, se bilaga. 
En grupp bestående av Peder Hörup, Barbro Johansson, Tomas Peterson och 
Britt-Marie har enats om att föreslå att målkapitalet skall fastställas till  
18 800 kkr med en årlig uppräkning av KPIF (konsumentprisindex). 
Kyrkorådet beslutar i enlighet med förslaget att förelägga målkapitalet om 
18 800 kkr för Kyrkofullmäktige. 

 
 § 96 
Vård och under- Lena Leijon ansvarig för kyrkans inventarier berättar om VUP för kyrkliga 
hållsplan för   textilier som behöver göras. Vidare behöver stolor och antependiet i Maria- 
kyrkliga textilier kyrkans sakristia rengöras och renoveras. Lena har varit i kontakt med olika 

instanser i ärendet och fått prisuppgifter. 
Kyrkorådet beslutar förelägga förslag till Kyrkofullmäktige om tilläggsanslag 
på 230 kkr för VUP av textilier i båda kyrkor och för renovering av 5 stolor och 
antipendiet i Mariakyrkan och uppdra år Britt-Marie att söka KAE för det 
samma. 



 
 § 97 
Info om kapital- Britt-Marie föredrar kapitalplaceringarna som läggs till handlingarna. 
placeringar se bilaga. 

 
  Britt-Marie och Ingalill lämnar sammanträdet. 
 
 § 98 
Rekrytering av Kh. Ann Lidgren informerar om rekryteringen som hon ej personligen deltagit i. 
Pedagog Gruppen bestod av Lena Leijon, Peder Hörup och HR konsult Ann-Marie 

Hansson. Båstad-Ö Karup söker pedagog eller diakon med pedagogisk 
kompetens. Diakon Anette Boman är headhuntad. Efter intervju och 
referenstagning samt domkapitlets utlåtande att Anette kan anställas till 
Diakontjänsten, se bilaga. Enades gruppen att rekommendera Båstad-Ö Karups 
församling att erbjuda Anette B tjänsten, under förutsättning att utdraget ur 
belastningsregistret är godkänt. 

  Kyrkorådet beslutar med glädje i enlighet med förslaget att anställa diakon 
Anette Boman. Anställningen förutsätter att utdraget ur belastningsregistret 
är godkänt. 

 
 § 99 
Rekrytering av Kh. Ann Lidgren informerar om tankarna kring rekrytering av ny komminister. 
Präst Ann föreslår att man erbjuder Km Åsa Egnér 100% och att man avvaktar till 

våren med att rekrytera en komminister på 50% med inriktning på 
konfirmander. 
Kyrkorådet beslutar i enlighet med förslaget att erbjuda Km. Åsa Egnér 100% 

 Kh. Ann ajournerar sig 10 minuter. 
 
 § 100 
SKUT ombud Kyrkorådet har fått ett erbjudande av Eva Sundelin Isaksson att vara ombud 

för SKUT i församlingen och att tillsammans med Kh. Ann påbörja ett mer 
strukturerat arbete för att stödja utlandskyrkan. 

 Kyrkorådet beslutar i enlighet med förslaget att utse Eva Sundelin Isaksson och 
Kh. Ann Lidgren till ombud för SKUT. 

 
 § 101 
Personal Kh. Ann informerar: 

*Karin kommer att avtackas 28 april i gudstjänsten. 
* Vi har extra resurser på kyrkogården 
*Lars Frick har tackat för sig och kyrkorådet har uppskattat hans insatser på  
fastighetssidan. 
 
Lena Lejon lämnar sammanträdet och Johanna Bergulv Karsberg går upp som 
beslutande. 

 
 § 102 
Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen från 2023-09-20 föreligger, genomgås och uppdateras. 
 
 § 103 
Kyrkoherden  *Kh. Ann informerar att man sammanlyst gudstjänsten den 8/10 och fått det  
Informerar beviljat av domkapitlet. 
 *Ann utreder om Askgravlunden behöver invigas. 

*Kyrkofullmäktige tappar medlemmar Ann undersöker. 
 *Offert har inkommit på ambo i plexiglas till Mariakyrkan. 



 *Lantmäteriet kommer att anlitas för att återigen sätta ut gränsmarkering på 
marken på kyrkogårdens norra sidan i Ö Karup. I maj väntas jordhögen efter 
ombyggnaden av muren silas och fraktas bort. 

 *Den 12 november kommer Km. Anette Rajaniemi avtackas av församlingen i 
gudstjänsten i Ö Karups kyrka. 
*Bygdegården i Ö Karup önskar samarbete med församlingen med ungdomar i 
Ö Karup. Församlingen är positiv och de ska träffas för att se vad de kan göra 
för ungdomarna. 
*Nedre våningen i Ö Karups församlingshem föreslås hyras ut till biblioteket. 
*Församlingen har fått förfrågan från kommunen om de kan hyra stora salen i 
församlingsgården som sessionssal under tiden kommunen bygger om, med 
start 31/10. Ann tittar på detta. 

 *Ann har träffat på Skansens vd Marina som uttryckt önskemål om att 
fortsätta hyra P-platsen på Prästliden. De kommer att träffas 21 november. 

  
§ 104 

Rådet runt  * Evelin informerar om statistik av utträden, 41 utträden i år till dags dato. 
Första utskicken till familjer med bebis på 8 veckor har skickats i måndags. 
Med information om dop och vår aktivitet för bebisar. 
*Tomas berättar att arbetet med att resa gravstenar är ett långtidsprojekt 
och fortsätter hela tiden. 
Vi tackar ordf. Christer för väl genomfört sammanträde. 
 
§ 105 

Avslutning Vi avslutar med ”Gud som haver” 

Ordföranden tackar alla för medverkan idag. 

 

 

 
Båstad den 2023-10-18  Vid protokollet 

 
 
 
 
  Ordf. Christer Walther  Evelin Senniksen 
 
   
 

Justeras      Sammanträdestid: 3+1 tim. 
 
 
 
 
  Barbro Johansson 


